
REFERAT FRA MEDLEMSMØTE POSTPENSJONISTENE I TELEMARK I SKIEN 
TORSDAG 26.10.17 KL. 1200. 

  

Leder ønsket de 30 medlemmer av foreningen og spesielt de to gjestene Ann Elisabeth 
Wirgeness og Marianne Nilsen fra kretsen velkommen til møte.  

  

SAKSLISTE: 

1. Diverse orinteringer 
2. Kretsleder  Ann Elisabeth Wirgeness om den nye storkretsen Østlandets krets som hun 

er leder av. Videre om aktuelle saker i Postkom. og Posten for øvrig. 
3. Eventuelt. 

  

  

Ad 1.  Leder hilste fra Frank Roy som var opptatt i dag med politisk verv. 

           Neste Landsmøte i Postpensjonistene blir avholdt på Lillestrøm i tiden 15.- 16.18 

           Julemøte i år blir som i fjor i Brekkeparken torsdag 7.12.17. Det er engasjert 
 musikalsk        

           innslag på møtet. Styret har vedtatt i år å kreve en egenandel på kr. 100,- til dette møte. 

           Leder orienterte videre om et framtidig samarbeid med Postpensjonisten i Vestfold om  

           tur og reiseaktivitet. For 2018 arrangerer vi hver for oss, men tilbyr restplasser til 

           hverandre. Fra 2019 prøver vi å arrangere med felles opplegg. Vi evaluerer etterpå. 

           Vår egen WEB- side er nå oppe å gå via nettsiden til www.postpensjonistene.no 

           Årsmøte for 2017 vil bli avholdt i vårt “klubblokale” torsdag 1.3.2018. 

  

Ad 2.  Storkretsen som strekker seg fra Dombås til Kragerø er en stor utfordring, men det går 
 greit og etter planen. De har bommet en del på budsjetteringen da reise og opphold i 
 forbindelse med møter er blitt en del høyere enn antatt. Videre har det vært et noe høyt 
 sykefravær blant de tillitsvalgte og dette har bydd på en del problem å dekke disse 
 vakanser. 

 I Posten blir A og B post strømmen slått sammen fra 1.1.2018. Dette resulterer at det 
 ikke vil bli bruk for alle terminaler vi i dag har. Vi vil da i framtiden bare ha bruk for 3 



 stk. I denne forbindelse jobber Postkom mye med omstillinger ikke mint i forhold til 
 de av våre medlemmer som blir overtallige. I denne forbindelse utfordres Postkom på 
 nye områder som ikke finnes i avtaleverket i dag. I tillegg ønsker ikke Regjeringen å 
 betale helt og fult for de ulønnsomme tjenester som Posten er pålagt å utføre. Posten er 
 tilbudt 165 mill. mens Postens krav er på nærmere 700 mill. Dette kan gjøre det 
 vanskelig og få midler til omstilling og som igjen kan gjøre det nødvendig at Posten 
 ber om reduksjon i omdelingstjenesten. 

 Logistikk tjener fortsatt ikke penge, og det er en stor utfordring for Posten Norge.  

  

 Ann Elisabeth svarte greit på flere spørsmål fra salen. 

  

 Ad 3. det var innen saker under dette punkt. 

  

 Leder takket for frammøte, herunder spesielt takk til de to fra kretsen som besøkte oss. 

 Kretsleder fikk en lite ”hilsen” som takk for sitt bidrag. 

  

 Så var det kaffe og snitter. Åresalget innbrakte kr. 1900,- 

  

 Møtet slutt kl. 1430 

  

  

 S. Ingebrigtsen/leder/referent 

	


